
Pavlína Kolocová, studentka programu Podniková ekonomika a manažerská 

informatika. 

Proč si vybrala ke studiu právě Škoda Auto Vysokou školu, jaké využívá benefity, 

jak hodnotí atmosféru na škole, a co by doporučila budoucím studentům?  

Přečtěte si odpovědi na otázky! 

1. Proč sis vybrala ŠAVŠku?

ŠAVŠku jsem si vybrala hlavně kvůli mému studijnímu programu. Při výběru VŠ jsem 

si nebyla jistá, jakým směrem se mám vydat – zda studovat ekonomii nebo IT. Tato 

škola ale nabízela studijní program, který tyto dvě oblasti kombinuje, a proto to pro mě 

byla jasná volba.  

2. Jakou studijní specializaci/studijní program na ŠAVŠce studuješ?

Studuji program Podniková ekonomika a manažerská informatika. 

3. ŠAVŠka nabízí pro své studenty spousty benefitů (Erasmus+, Ambasadorský 
klub, Study & Work, zahraniční pobyt, experti z praxe ve výuce, povinná praxe, 
Career day, Formula Student)? Měla si příležitost už nějaký z benefitů využít?

Ano. Doposud jsem během svého studia měla možnost využít mnoho benefitů. Cca 

rok jsem byla součástí Ambassadorského klubu, kdy jsem se účastnila akcí DOD atd. 

Zároveň jsem se podílela na tvorbě nového merche pro ŠAVŠ. V minulém roce jsem 

absolvovala povinnou praxi na oddělení VTM ve Škoda Auto, kde jsem měla na starost 

eventy. Po ukončení praxe jsem odjela na Erasmus do Itálie, kde jsem strávila 

krásných 5 měsíců. 

4. Co tě na studiu nejvíce baví?

Nejvíce mě baví silné propojení s praxí, kdy máme možnost se potkávat s odborníky, 

kteří nám předávají cenné zkušenosti ze svojí práce. Zároveň díky mé dlouhodobé 

stáži ve Škoda Auto potkávám své kolegy i ve škole.  

5. Jakých akcí pořádaných školou si měla možnost se zúčastnit (Studentský 

ples, Adaptační pobyt, Studentská grilovačka, Vánoční setkání, sportovní 

činnost v rámci USK)?

Během studia jsem se účastnila mnoha akcí, jako byly grilovačky, plesy, vánoční nebo 

halloweenské setkání. Všechny akce byly vždy skvělé.      

https://www.savs.cz/benefity-pro-studenty


6. ŠAVŠka je malá škola, kde se téměř všichni znají. Jaká je na škole, dle tebe, 
atmosféra?

Na škole je dle mého názoru velmi “rodinná” atmosféra. Příjemným benefitem je fakt, 

že vás vyučující většinou znají jménem a nejste pro ně jen číslo, jak to již bývá na 

jiných školách. Studium tak působí velmi příjemně a je méně stresující. 

7. Jaké jsou tvé největší úspěchy a zážitky během studia?

Zážitků je mnoho, jsou z hlavně z akcí, které škola pořádala – a že jich nebylo málo! A 

úspěchy? Přece státnice z účetnictví       

8. Jaké jsou tvoje plány po absolvování školy?

Po bakalářském studium mám v plánu na ŠAVŠce pokračovat v magisterském studiu. 

Ráda bych ještě vyjela na Double Degree program do Rakouska, abych nasbírala 

cenné zkušenosti do budoucna. 

9. Jaké dovednosti a znalosti sis osvojil během studia a považuješ je za cenné?

Během studia jsem se toho naučila opravdu hodně. Jsou to za jedno soft skills, které 

využívám na své stáži denně. Dále samozřejmě i technické dovednosti, jako například 

programování nebo procesní řízení, které jsem již také měla možnost využít. 

10.  Jaké rady bys dala budoucím studentům?

Hlavně se toho nebojte. Sama jsem po nástupu na VŠ měla strach, zda studium 

zvládnu, ale díky vyučujícím, kteří mi vždy pomohli, bylo vše jednodušší a lépe 

zvládnutelné. Také všem doporučuji využívat pracovních/studijních příležitostí, které 

škola nabízí – hodí se to do CV a je to hlavně zkušenost!      


